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Proces – verbal 
încheiat azi 18.12.2023  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali. D-ul Popescu Constantin – presedinte de 
sedinta lipseste . 
           D-ul secretar general Nicolaita Viorel citeste procesul-verbal al sedintei anterioare .  

Supus la vot, procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba in unanimitate .  
Se trece la alegerea presedintelui de sedinta care sa conduca prezenta sedinta . 
D-ul Mihai Nelu il propune ca presedinte pe d-ul Stavre Cristea, propunere aprobata cu unanimitate 

de voturi, astfel adoptandu-se hotararea nr. 39 . 
 D-ul presedinte Stavre Cristea citeste ordinea de zi : 
1. Proiect de hotărâre cu privire la reducerea numărului total de posturi din aparatul de specialitate al 

primarului comunei Icoana, aprobarea Organigramei si a Statului de functii pentru aparatul de 

specialitate al primarului comunei Icoana, Judetul Olt  . 

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si  cheltuieli   . 

3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru trimestrul IV  al   anului 

2023 . 

4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificarii H.C.L. Icoana nr. 13/20.04.2023 privind 

indexarea  impozitelor şi taxelor locale pentru anul fiscal 2024  . 

5. Intrebari, interpelari, petitii . 

Se supune la vot ordinea de zi mentionata in convocatorul nr. 2456/12.12.2023, se aproba cu 
unanimitate de voturi . 
            D-ul presedinte Stavre Cristea da citire pct. 1 de pe ordinea de zi : 
1.  Proiect de hotărâre cu privire la reducerea numărului total de posturi din aparatul de specialitate al 

primarului comunei Icoana, aprobarea Organigramei si a Statului de functii pentru aparatul de 
specialitate al primarului comunei Icoana, Judetul Olt  . 

D-na primar – am fost pusi in neplacuta situatie de a reduce posturile cu 10 % 
- 10 % din 17 posturi inseamna 2 posturi 
- un post, cel de sofer a fost vacant 
- hotararea cu postul Inspector de specialitate debutant am luat-o eu 
- persoana de postul Inspector de specialitate debutant avea atributii de la alte posturi, acum se vor 

repartiza la cei care le-au avut in trecut 
- niciun criteriu nu ne-au dat pentru alegerea postului de desfiintat, eu am ales criteriile 
D-ul Strechie Gheorghe – a ales bine d-na primar, este si ultima venita 
D-ul Miu Florea – Robu Irina apare acolo, dar ea nu face parte din numarul maxim de posturi, deci 
numarul maxim este de 15 posturi 
- am inteles ca a facut parte din comisii de receptie a lucrarilor 
D-na primar – si d-nii consilieri pot face parte din comisia de receptie 
D-ul Miu Florea – vorbeste o cumuna intreaga ca nu prea isi face treaba Robu Irina 
D-na primar – e o divergenta intre fata dvs. si Robu Irina, isi face treaba din cate stiu eu 
Supus la vot, punctul 1 de pe ordinea de zi se aproba cu 8 voturi pentru si 2 abtineri (Miu Florea si 

Miu Valentin) astfel fiind adoptata hotararea nr. 40 . 
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D-ul presedinte Stavre Cristea da citire pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si  cheltuieli   . 

D-ul Matei Florin – consilier superior – in raport am coborat alte sume la total, in 2 tabele, le-am 
corectat ulterior cu sumele din tabel . 

D-ul Matei Florin da citire raportului comp. financiar-contabil . 
D-ul Matei Florin – 12000 lei vom avea in cele din urma la donatii, sponsorizari, au mai intrat 2000 

lei  
- am pus 15000 lei la transport, Legea nr. 177/2023 spune ca incepand de anul viitor se deconteaza 

cheltuielile de deplasare, insa nu sunt norme de aplicare 
- in 2024, 1/12 va fi ca linie bugetara la transport, pana la aprobarea bugetului 
- la Serviciul de alimentare cu apa au avut 65000 lei incasari suplimentare, au de plata utilitati 
D-ul Perieteanu Gheorghe – Serviciul de alimentare cu apa se inchide pe minus? 
D-ul Matei Florin – da, cu ce le-am dat noi 
D-na primar, in calitate de  initiator, propune in conformitate  cu  art. 138, alin. (12) din  O.U.G. nr. 

57/2019 - Codul  administrativ, ca amendament la proiectul de hotarare, sa se aprobe rectificarea bugetului 
local de venituri si cheltuieli, a bugetul Serviciului de alimentare cu apa si conform raportului comp. 
financiar-contabil  nr.  2505/18.12.2023. Se aproba cu unanimitate de voturi . 

Supus la vot, punctul 2 de pe ordinea de zi, cu amendamentul formulat de d-na primar, se aproba cu 
unanimitate de voturi astfel fiind adoptata hotararea nr. 41 . 
            D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru trimestrul IV  al   anului 

2023 . 

D-ul Matei Florin – aveti la 30.11 contul de executie bugetara 
- am scos pe octombrie si noiembrie incasarile si platile 
D-ul Matei Florin da citire incasarilor si platilor . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – am inteles ca veti ramane cu facturi neachitate la sfarsit de an, de ce? 
D-ul Matei Florin – avem bani, nu putem plati datorita ordonantei Guvernului care ne plafoneaza 
Supus la vot, punctul 3 de pe ordinea de zi, se aproba cu 9 voturi pentru si 1 abtinere (Perieteanu 

Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 42  . 
            D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 
4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificarii H.C.L. Icoana nr. 13/20.04.2023 privind 

indexarea  impozitelor şi taxelor locale pentru anul fiscal 2024  . 
D-na Toma Cristina – consilier superior – hotararea din aprilie se modifica  
- impozitul TMT, conform reglementarilor UE, pentru cele mai mari de 12 tone, la art. 3 din 

hotarare, se modifica conform cursului euro la 31 octombrie . 
Supus la vot, punctul 4 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind adoptata 

hotararea nr. 43  . 
            D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 
5. Intrebari, interpelari, petitii . 

D-ul Tudor Nicusor – putem baga grederul in Floru ? 
D-na primar – pe datorie, n-avem voie sa contractam, sa facem plata, stiam de problema 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 
 
 
 

            Preşedinte ,                    Întocmit , 
          Stavre Cristea                                           Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


